

TABLE OF CONTENTS

目 录

The Influence of Parental Feeding Strategy on Child Eating Behavior
(父母喂养策略对儿童进食行为的影响)

- Z. J. HE, Y. MU, Y. F. YU, Q. ZHANG.....1397

Psychological Benefits of Physical Activity or Physical Exercise
(身体活动/体育锻炼的心理健康效益)

- L. GUO, Z. X. MAO.....1407

Atypical Large Scale Brain Network in Autism Spectrum Disorders
(自闭症谱系障碍患者异常的大尺度脑网络研究)

- X. X. XU, J. JIANG.....1419

The Relationship between Multiple Implicit Sequence Learning and Attention: Evidence from Eye Movements

(多重内隐序列学习与注意的关系: 来自眼动的证据)

- X. J. LV, Z. L. LU.....1430

The Impact of Emotion on Prospective Memory: A Review
(情绪对前瞻记忆影响的研究综述)

- Q. XU, M. J. LI.....1436

The Study on the Father Rearing Patterns, Self-Acceptance and Senior High School Students' Self-Presentation Strategies

(父亲教养方式、自我接纳与高中生自我呈现策略的研究)

- L. WANG, X. J. QIN.....1442

The Relationship between Perfectionism, Heterogeneity of Self-Esteem and Symptom of Cluster-C Personality Disorders among College Students

(大学生 C 类人格障碍倾向与完美主义、自尊异质性的关系研究)

- D. WANG, N. LU.....1453

College Students' Motivated Learning Strategies toward Their Majors: A Comparative Investigation
(大学生专业课学习动机及策略之比较实证研究)

- F. H. TONG, H. T. GUO, Z. Y. WANG, Y. MIN.....1462

Comparison between the Codes of Ethics for Psychological Counseling in China, South Korea and the United States

(中、韩、美三国咨询心理学工作伦理守则比较)

- L. F. ZHAO.....1473

Exploring Face and Object Discrimination in Taiwanese Adults with Asperger

Syndrome: A Morphing Card Ordering Task

(以变形卡片排序作业探讨台湾亚斯伯格症成人对脸孔及物体的区辨能力)

E.-Y. HSIUNG, S. H.-L. CHIEN.....1483

Birth Order Effect on General Well-Being of Adult Residents in Big Cities

(大城市成年人的幸福感“出生顺序效应”)

H. SUN, J. QIAN.....1500